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Адрес Planet Ceramica Pvt. Limited 
No.1, Sri Aditya Apts,  
Greenpark Colony, Nasik Road, 
Nasik, Maharashtra.

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Techno-economical feasibility reports for new glass projects. Glass Plant engineering, design, construction and commissioning. Glass furnace design.
Glass furnace construction, start-up and commissioning. Glass plant Quality, Productivity and Cost reduction consulting. Batch plant design and
supply. Supply of annealing and decorating Lehrs. Supply of hot cullet scrapper and handling systems. Raw-materials and Foreign Cullet processing
plants design & Supply. Supply of Reversing Systems, Furmace Pressure control dampers and Batch Chargers. Glass Tank Optimisation with respect
to energy, capacity utilisation, and forming freindly glass quality set-up. Fore-hearth profiling and imroving glass conditioning efficiency. Energy
management for both Fuels & Power. Combustion system design, supply for both liquid and gaseous fuels. Complete glass plant Engineering with
respect to Elecrical, Mechanical and Automation.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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